
Referat styremøte Skipsfjord utmarkslag 

Tromsø 21. oktober 2008 kl 19:00. 
 

Referat: 

 

Tilstede:  Erling Halvard Nygård, Kyrre Jakobsen og Wiggo A. Ditlefsen.  
 

Sak 7. Gapahuker i Skipsfjord. 

Styret utformet Søknad til Fylkesmannen i Troms v/miljøvernavdelingen om 
støtte til oppsetting av Gapahuker i Skipsfjord.  

Vi har tenkt å sette opp 4 gapahuker langs Skipsfjordelva, vårt forslag til 
plassering er: 

 Ner-dammen 

 Øver-dammen 

 Grønnålen 

 Finndammen vestre side 

 
Med denne planen vil vi få opp en gapahuk hvert år i 4 år. 

 
Sak 8. Restene etter hytta til Adolf Jensen. 

Fylkesmannen i Troms ønsker hjelp av Skipsfjord Utmarkslag for rydding og 

bort transport av materialer etter rivingen av hytte til Adolf Jensen. Styret 
utformet brev og svarte at Skipsfjord Utmarkslag stiller seg positiv til å ta på 

seg denne jobben med å brenne brennbart materiale samt ta ikke brennbart 
materiale over til Burøysund og derfra til Tromsø for avlevering som 
spesialavfall. Vårt prisforslag er kr. 20.000,- 

 
Sak 9. Refusjon av døgnkort. 

Det har kommet inn spørsmål om refusjon av et døgnkort jakt. I dette tilfellet 

mener styret at det er god grunn for dette og gir tillatelse for dette.  
 

Sak 10. Brua over elva. 
Brua er oppe og gangbar. Men den trenger noen justeringer, mer støping og 
div andre ting. Men prosjektet er avsluttet for året, og starter opp igjen til 

våren 2009. Økonomisk er vi i rute med dette prosjektet. 
 

Sak 11. Eventuelt. 

 Eiendomsskatt: Laget synes det er alt for høy eiendomsskatt i 

skipsfjord landskapsverneområde. Karlsøy kommune ønsker også en 
bekreftelse fra fylkesmannen på dette. Styret utformet klage til 
Fylkesmannen i Troms v/miljøvernavdelingen om dette.  

 Frakt av ved: Styret utformet søknad om tillatelse til frakt av ved til 
fiskeplassene i Skipsfjord landskapsverneområde for 2009. 

 
Møtet hevet 20:20. 
 

Kyrre Jacobsen 
Sekretær. 


